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Commissie MME 

In de commissie MME aandacht voor bedrijfsbezoeken en acquisitie. Op het gebied van 

economische ontwikkeling zijn verschillende organisaties/sporen actief: Economic Board, 

Actieagenda Noordvleugel. Voorts is er een overschot van 2,8 miljoen euro gepresenteerd op 

het project “meer met minder”. De vraag is wat daar nu mee gaat gebeuren. Andere vragen 

gingen over handhaving vuurwerkbesluit, extra gelden Leren voor duurzame ontwikkeling, 

onderbestedingen  bij milieu en mobiliteit, de resultaten van het Actieplan geluidshinder in 

2012, studie extra spoorbrug Amsterdam-Rijnkanaal, het risico rondom de gestegen 

dieselprijzen en de achterblijvende bestedingen wegonderhoud. 

Gedeputeerde Van Lunteren geeft aan dat er aan wordt gehecht om alle contacten i.h.k.v. 

acquisitie te vermelden, aangezien dat aangeeft met welke intensiteit de provincie zich 

daarmee bezighoudt. Er wordt meer ingezet op contacten met bedrijven dan op klassieke 

handelsmissies. Doel is om buitenlandse bedrijven naar Utrecht te halen. Coördinatie vindt 

plaats, zodat er geen sprake is van onderlinge concurrentie tussen Nederlandse regio’s. De 

NV-agenda is een voortvloeisel uit het vorige fusietraject; momenteel is de EBU het 

belangrijkste orgaan. Er is een voortslepend conflict over vergoeding van dieselprijzen; 

vooralsnog moet dit in de risicoparagraaf gehandhaafd blijven. Voor de onderbesteding op 

wegonderhoud geldt dat momenteel overleg met gemeenten plaatsvindt om snel een beeld van 

de situatie te krijgen. In 2014 zal het systeem met reële kasritmes geheel op orde zijn. 

Gedeputeerde De Vries geeft aan dat de overblijvende gelden van “meer voor minder” 

teruggaan naar de algemene middelen; daarna opnieuw bestemd. Voorts is de capaciteit van 

Handhaving beperkt en moeten er soms keuzes gemaakt worden. Voor de overgebleven 

gelden Leren voor duurzame ontwikkeling zal een nieuwe bestemming worden gezocht. De 

onderbesteding op milieu is met name het gevolg van minder uitgaven aan Energiek Utrecht 

en ISV-gelden. Op het gebied van omgevingslawaai is in 2012 een nieuwe gebiedskaart 

gemaakt en is gewerkt aan het nieuwe actieplan. 

 

Commissie WMC 

In de commissie WMC werd kort gesproken over de jaarrekening 2012.  

Enkele vragen die gesteld werden waren: Hoe staat het met het kasritme van enkele projecten, 

waarvan de gedeputeerde aangaf dat dit afhing van de besteding binnen het project, maar dat 

daar geen probleem zitten. Daarnaast werd er gesproken over het project Utrecht 2040. De 

gedeputeerde gaf aan dat hier nog vol op aandacht voor is. Er is een aantal projecten benoemd 

die binnen het netwerk wordt uitgevoerd, gericht op de realisatie van de doelen van Utrecht 

2040. Ook is de uitreiking van de duurzaamheidsprijs overgedragen aan het netwerk. Er werd 

aandacht gevraagd voor de EYOF in de risicoparagraaf. Uit de beantwoording van de 

gedeputeerde kwam naar voren dat de garantstelling is gesplitst in twee delen: huisvesting en 

sponsoring. Er is recent een boekenonderzoek gedaan en zitten de betrokken partijen houden 

de financiën goed in de gaten. De risicoanalyse van 50% in de Jeugdzorg werd benoemd. De 

gedeputeerde gaf aan dat dit percentage niet aangeeft dat er 50% kans is op een overdracht per 

1-1-2015 maar dat dit percentage een financiële vertaling is van risico’s van decentralisatie. 

Tot slot werd er gevraagd naar het saldo van de begrotingspost voor cultureel 



ondernemerschap. De gedeputeerde gaf aan dat dit een bewuste keuze is geweest om meer tijd 

te nemen en het budget daarom door te schuiven naar 2013. 

 

Commissie BEM 

Gestart werd met een korte toelichting door dhr. Buiting, voorzitter van de Subcommissie 

voor de Jaarrekening, over het door de Subcommissie uitgebrachte advies. In het advies wordt 

voorgesteld om de aanbevelingen van de accountant over te nemen. Voorts constateert de 

Subcommissie dat de leesbaarheid wederom vooruit is gegaan en wordt aandacht gevraagd 

voor het feit dat er nog een groot verschil is tussen de stand van zaken in de 

Najaarsrapportage en het uiteindelijke rekeningresultaat. 

 

De commissie is het eens met de bevindingen van de Subcommissie voor de Jaarrekening. De 

verbeterde leesbaarheid en de vraag om verbetering van het beeld dat geschetst wordt in de 

Najaarsrapportage ten opzichte  van het uiteindelijke rekeningresultaat, om daarmee het 

sturingselement van de Najaarsrapportage te verbeteren, wordt door veel fracties nog eens 

onderstreept. Andere punten die de commissie aandraagt zijn: de vraag om belangrijke 

projecten beter terug te vinden in jaarrekening; deze staan nu soms versnipperd over meerdere 

programma’s. Als voorbeeld worden Hart voor de Heuvelrug en Paushuize genoemd. Een 

aantal fracties vindt dat de provincie nogal conservatief opereert als het gaat om het 

weerstandsvermogen, terwijl een aantal ander fracties dit juist positief waardeert. De 

asbestproblematiek staat eveneens verspreid in de jaarrekening en bovendien is de toonzetting 

vrij positief; hier zou meer duidelijkheid en realisme op zijn plaats zijn. Aangegeven wordt 

dat de onderbouwing van onderbesteding nog beter kan. Gepleit wordt om de indicator voor 

dienstverlening aan te scherpen, gezien de goede resultaten die daarop zijn behaald. De P3-

fusering staat als een risico benoemd; graag uitleg. Veel fracties vragen tenslotte naar de stand 

van zaken organisatieontwikkeling en of de geplande personeelsreductie ook plaatsvindt. 

 

Gedeputeerde van Lunteren is blij met de lof ten aanzien van de verbeterde leesbaarheid. De 

kritiek op de discrepantie tussen beeld Najaarsrapportage en rekeningresultaat herkent hij en 

daar wil hij verbetering in aanbrengen. Wel is het zo dat externe factoren, zoals 

kabinetswisselingen, soms tot onvoorspelbare financiële effecten  kunnen leiden. Ook zijn er 

soms onverwachte extra inkomsten. Omgaan met het weerstandvermogen is aan vastgelegde 

regels gebonden. Middelen die overblijven vloeien terug naar de algemene middelen. 

Aangegeven wordt dat de risico’s rondom treasury verminderd zijn nu alle risicovolle 

producten van de hand zijn gedaan. Gedeputeerde is het eens dat sommige grote projecten 

helderder zouden kunnen worden weergegeven en wil daarover met de Subcommissie 

spreken. Met betrekking tot het asbestdossier geeft gedeputeerde aan juist helderheid te 

hebben verschaft door op pagina 266 alles overzichtelijk samen te brengen; de toonzetting zou 

inderdaad iets anders kunnen  zijn. Onderbouwing van onderbesteding is een permanent punt 

van aandacht voor alle portefeuillehouders. Eventueel aanscherpen van de indicator voor 

dienstverlening is een zaak van de Staten zelf en zou eventueel in de komende begroting 

kunnen worden geregeld. De risico’s P3-fusering betreffen de optredende frictiekosten en 

mogelijke bezuinigingsmaatregelen van het Rijk. De organisatieontwikkeling is in volle gang, 

maar er is enige vertraging opgetreden in het terugbrengen van het personeelsbestand. Ook is 

het zo dat de personeelsreductie uiteindelijk consequenties zal hebben voor een aantal 

provinciale taken.  Na het zomerreces zal de commissie BEM door middel van een presentatie 

op de hoogte gesteld worden van de actuele stand van zaken. 

 

 

 



Commissie RGW 

Commissie RGW besprak de jaarrekening. Een aantal fracties gaf aan de jaarrekening alleen 

in BEM te bespreken. Andere fracties hadden een aantal concrete, losse vragen op de 

beleidsterreinen van de commissie. 

Groen: 

-Gedeputeerde gaf aan dat er geen gezamenlijk beleid van de twaalf provincies komt hoe om 

te gaan met de voorheen nationale landschappen. 

-Er is een onderzoek gedaan over Ganzenbeheer dat naar de commissie wordt gestuurd. De 

commissie krijgt ook ter informatie het nieuwe Faunabeheersplan als het er is. 

-De onderbesteding bij bureau Lami komt doordat de organisatie een doorstart gemaakt heeft, 

waardoor even minder tijd voor projecten was. Er komt informatie naar de commissie. 

-De gedeputeerde gaf aan dat hij de 5 miljoen euro reserve voor grondaankopen genoeg acht, 

maar dat gezien de dynamiek van het (rijks)beleid het ook lastig te voorspellen is, wat nodig 

zal zijn. 

-Ecologisch onderzoek laat zien dat het beter gaat met de biodiversiteit. Wat dit betekent voor 

de rode kaart biodiversiteit in de vierjaarlijkse Staat van Utrecht moet volgend jaar blijken. 

-Dat er nog veel geld zit in het AVP, heeft met het kasritme te maken. De kaders voor de 

uitgaven voor de hele AVP-periode zijn strak. 

Ruimte: 

-Gedeputeerde zegde toe dat er voor de zomer een uitlegsessie komt over de financiën van 

Hart van de Heuvelrug. 

-Ook zegde hij toe dat er binnenkort een stand van zaken naar de commissie gaat over het 

stimuleren van zogenoemde Topstallen. 

-Gedeputeerde gaf aan dat Stichtse Vecht de eerste gemeente wordt waarmee een ruimtelijke 

agenda wordt afgesproken. De commissie wordt geïnformeerd. 

Water: 

-De maatregelen voor de zogenoemde  waterparels worden ingevuld door de waterschappen. 

Er is geen apart geld voor, maar er kan meegekoppeld worden met andere projecten. 

-De niet ingevulde indicator voor waterkwantiteit in verband met verdrogingsbestrijding in 

zogenoemde TOP-gebieden,  gaat volgend jaar ingevuld worden. De onderhandelingen met de 

waterschappen lopen namelijk nog. 
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